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MALDEGEM
Een nieuwe lente, een 
nieuw geluid...

www.n-va.be/maldegem

Een team van enthousiaste kandida-
ten heeft gedurende de verkiezings-
strijd de kracht van 
verandering bewe-
zen.  N-VA Malde-
gem blijkt een van 
de snelst groeiende 
afdelingen te zijn 
van het arrondis-
sement Gent-Eeklo.  
De nieuwe bestuurs-
ploeg, met Lieven 
Bauwens en Piet 
Blomme als respec-
tievelijk voorzitter 
en ondervoorzitter, 
staat klaar om alle 
krachten te bunde-
len en onze bood-
schap de komende 
jaren te verkondi-
gen. 

Het N-VA-bestuur bestaat nu uit 24 
leden, waaronder de negen gemeen-
teraads- en drie OCMW-raadsleden, 
aangevuld met Jan De Metsenaere 
(secretaris), Marleen Borgonjon (pen-
ningmeester), Peter Gielen (ledenver-
antwoordelijke), Johan De Metsenaere 
(communicatieverantwoordelijke) en 
Tijs Blomme (sociale media).  Nicole 
Maenhout is onze organisatieverant-
woordelijke, Elke Bleyaert staat in 
voor de jongerenwerking en Maarten 
Bekaert beheert onze webstek.

De bestuursleden Frank Ballegeer, 
Brigitte Coppieters, Sonja Coppieters, 
Denise Van Poucke en Eddy Van 
Waesberghe maken deel uit van de 
werkgroepen die werden opgestart.

N-VA stEVig VErANkErd iN MAldEgEMsE grONd

27 moedige kandidaten stapten namens N-VA Maldegem richting kiezer bij de 
afgelopen gemeenteraadsverkiezingen. Ze brachten een ware aardverschuiving 
teweeg in het dorre en onvruchtbare Maldegemse politieke landschap. Met 4.598 

stemmen (28,2 procent) hebben 
we negen gemeenteraadsleden 
en drie OCMW-raadsleden. De 
N-VA heeft zich heel stevig en 
diep verankerd in Maldegemse 
grond! Onze dankbaarheid 
richting de Maldegemse kiezers 
is bijzonder groot.

Ondanks een heel duidelijk 
mandaat van de kiezer, 
ondanks onze grootmoedigheid 
bij de coalitieonderhandelingen 
en de sterke wil om tot besturen 
te komen, werden we uit het 
bestuur van de gemeente 
geweerd. De huidige coalitie 
heeft gekozen voor een 

onlogische, onevenwichtige en moeilijke (onmogelijke ) spreidstand en dat met de 
kleinst mogelijke meerderheid.

We realiseren ons dat de verwachtingen van hen die ons hun vertrouwen 
schonken hooggespannen zijn. We torsen een grote verantwoordelijkheid op onze 
schouders. Deze verantwoordelijkheid gaan we niet uit de weg!

We bundelen onze krachten en doen er alles aan om het welzijn van de huidige 
en toekomstige generaties Maldegemnaars te vrijwaren. Denken. Durven. Doen. 
Voor een rechtvaardige, sociale, warme samenleving waarin er plaats is voor 
initiatief en ondernemingszin.

Ik weet zeker dat N-VA Maldegem als ploeg zal slagen want, 
eerlijk is eerlijk, er is iets ‘speciaals’ dat ons allen bindt en 
dat alle persoonlijke belangen ver overstijgt.

Met warme en oprecht dankbare groeten,

N-VA MAldegeM Nodigt uit 
1ste Half oest Braadfeest

gastspreker: Peter de decker
donderdag 15 augustus om 17 uur

Plaats: Vossenhol - oude Burkelslag 35

11 juli – VlAANdereN Feest!

iedereen welkom in ons N-VA-huis

Maandag 8 juli & 

donderdag 11 juli

telkens van 9 tot 11 uur

Lieven Bauwens
Voorzitter N-VA Maldegem

De nieuwe N-VA-bestuursploeg: ‘Voor een beter en meer 
transparant beleid’

foto Poman



maldegem@n-va.be

N-VA weegt op Maldegems OCMW-beleid

N-VA trekt groene kaart

Met drie van de elf raadsleden slaagt de N-VA erin om te wegen op het bestuur van het 
oCMW. geertrui Baert, lieve Blondeel en Frederik de Baets hebben zich ondertussen 
ontpopt als gedreven mandatarissen, die streven naar een beter sociaal Maldegem.

De driekoppige N-VA-fractie werkt op een constructieve manier mee aan de verfijning van 
het sociaal beleid. In het “Meerjarenplan 2014-2019” zullen duidelijke N-VA-accenten zitten. 
De verkiezingsbeloftes van oktober 2012 krijgen een concrete vertaling.  De fractie neemt haar 
taak zeer ernstig om met een goed onderbouwde strategie een stempel te kunnen drukken op 
het beleid.

gEEN AppEls VOOr CitrOENEN!
Reeds tijdens de tweede zitting van de OCMW-raad in februari kaartte de N-VA de vraag aan 
om een vroegere beslissing rond een ruil van  eigendommen te herzien. De gemeente wil im-
mers af van de site van de voormalige rijkswachtkazerne aan de Brugsesteenweg en wil de site 
van de KUMA (Kunstacademie) met aangrenzende OCMW-parking achter het dienstencen-
trum Oud St-Jozef in handen krijgen. Vooral voor het OCMW is dit een zeer slechte zaak.

gEEN uitbrEidiNgsMOgElijkhEdEN
Het gaat om maar liefst 7 400 m² (!) van de OCMW-campus die zou overgedragen worden aan 
de gemeente en daardoor in de toekomst niet meer bruikbaar is voor het eventueel oprichten 
van een nieuwe vorm van ouderenvoorziening door het OCMW. Het OCMW beknot zo zijn 
eigen uitbreidingsmogelijkheden in de toekomst!

VErgrijziNg
Met de toenemende vergrijzing en rekening houdend met de lange 

wachttijden voor rusthuizen en serviceflats zou het verkeerd zijn om een deel van de rusthuis-
site over te dragen aan de gemeente. Zeker daar het hier gaat om grond waar het OCMW kan 
op bouwen. De meerderheidspartijen CD&V en GROEN willen geen herziening van de vroe-
gere beslissing en dat terwijl Groen in september 2012 nog tegen de ruil stemde.

prEstigE bElANgrijkEr dAN kWAlitEitsVOl WONEN?
Tijdens de raad van mei plaatste de N-VA heel veel vraagtekens bij de plannen rond de verka-
veling van de OCMW-gronden in Adegem (aan Den Hoogen Pad).  Van het oorspronkelijke 
verkavelingsplan (2011) blijft weinig over. De meerderheid wil meer woonunits realiseren 
waardoor de privacy en het kwaliteitsvol wonen in het gedrang komen. Op de vraag van 
de N-VA om eerst de criteria te bepalen en om in het verslag op te nemen wat kwaliteitsvol 
wonen is kwam een ‘njet’. Groen wil van dit bouwproject een eigen prestigezaak maken. Het is duidelijk dat de nieuwe 
OCMW-voorzitter zich in zijn meerderheidsrol steeds comfortabeler begint te voelen. Van wilde groene haargroei is 
geen sprake meer. 

Bijkomende compostpaviljoens
N-VA Maldegem wil in iedere leefkern een compostpaviljoen opzetten. Zo’n compostpaviljoen 
is ideaal voor inwoners met weinig keuken- en groenafval of voor bewoners van appartemen-
ten die geen compostvat kunnen plaatsen. N-VA-raadsleden Rudi De Smet en Nicole Maenhout 
onderzochten de mogelijkheden ter plaatse en maakten een voorstel over aan de meerderheid.

Gemeentebestuur heeft een GROENE voorbeeldfunctie!
95 procent van de Vlamingen sorteert. Meer dan 90 procent van de huishoudelijke verpakkin-
gen worden gerecycleerd. De vuilophaaldiensten houden een oogje in het zeil zodat iedereen 
op een correcte manier het PMD sorteert. “Voor de Maldegemse openbare vuilbakken is blijk-
baar het sorteren niet nodig! Er bestaat nochtans een perfecte oplossing voor. N-VA Maldegem 
wil dat openbare afvalbakken ook sortering mogelijk maken door plaatsing van vuilbakken 
speciaal bestemd voor PMD-afval. Dat is het logische gevolg van een consequent afvalbeleid”, 
legt Rudi De Smet uit. Rudi bracht dit punt tijdens de gemeenteraad van mei jongstleden gevat 
naar voor. Nu nog afwachten of de meerderheid hier oren naar heeft.

Er zijn toch plaatsen op deze 
wereld waar Groen en Blauw 

vredig naast elkaar kunnen 
bestaan.

Geertui Baert: onderneem-
ster met aandacht voor het 
BCSZ (Bijzonder Comité 
Senioren en Zorg).

Lieve Blondeel: onder-
wijzeres uit Adegem 
met jarenlange OCMW-
ervaring.

Frederik De Baets: schooldi-
recteur en lid van het Vast 
Bureau (dagelijkse leiding 
van het OCMW)



www.n-va.be/maldegem

Elke Bleyaert, met haar 21 lentes de jongste telg van 
de gemeenteraad, weet van zich af te bijten. Vóór de 
gemeenteraadsverkiezingen was dit reeds gebleken tijdens 
het verkiezingsdebat van de  jeugdraad. Toen nam Elke 
het op tegen de toenmalige jeugdschepen. Tijdens de 
gemeenteraadszitting van maart kwam het weer tot woord 
en wederwoord.  

Wat Elke vanuit haar rijke ervaring in het 
jeugdverenigingsleven voorspelde is ondertussen 
uitgekomen: fuiven organiseren in Maldegem jaagt de 
organisatoren extra op kosten sinds het schepencollege 
begin dit jaar besliste dat de sporthal Van Cauteren in de 
Bloemestraat niet langer beschikbaar is. 

VErdiENdE stEuN
Maldegem heeft een rijk jeugdverenigingsleven (KSA, 
Gidsen, Chiro, KLJ, MALDO, Oranje, Grabbelpas, 
Speelpleinwerking,…) en dat verdient maximale 
aanmoediging.  Voor de vrijwilligers die een groot deel 
van hun vrije tijd besteden aan het voorbereiden van 
activiteiten, weekends, kampen, … kun je alleen maar 
respect hebben. 

Vanuit de praktijk weet Elke Bleyaert dat financiële steun 
en het gratis gebruik van de gemeentezalen erg welkom 
zijn. Maar omdat deze steun alleen niet voldoende is om 
alle werkingskosten te dekken, is het organiseren van een 
fuif ontzettend belangrijk. Met de opbrengsten hiervan 
kan een jeugdbeweging investeren in nieuw materiaal, 
het kamp financieren, speciale activiteiten organiseren, 
enzovoort.

durE MEgAtENt
De verplichting om voortaan een megatent te huren is 
een fikse streep door de rekening. Om de meerkosten 
op te vangen kunnen de organisatoren tegenwoordig 
rekenen op bijkomende financiële steun van de gemeente. 
Maar…“Het optrekken van de fuifsubsidie van 250 euro 

naar 1 250 euro 
volstaat lang 
niet”, betoogt 
Elke Bleyaert. 
“De voorgestelde 
verhoging 
dekt amper de 
helft van de 
extra kosten 
waarvoor de 
jeugdbewegingen 
zich geplaatst 
zien”. Omdat 
het niet de 
schuld is van de 
organiserende 
jongeren die 
met hogere 
kosten worden 
opgezadeld maar wel van de gemeente, is het volgens 
N-VA Maldegem maar logisch dat de gemeente dan ook 
volledig opdraait voor deze extra kosten en niet voor een 
deel ervan.

jEugdbEWEgiNgEN blOEdEN
De praktijk leert ondertussen dat Elke Bleyaert en N-VA 
Maldegem het bij het rechte eind hebben. Onderdak 
zoeken in een tent als gedwongen alternatief voor de 
sporthal Van Cauteren betekent een meerkost van 
2 000 tot 2 500 euro. Bovendien betekenen de bijkomende 
organisatorische beslommeringen een zware belasting 
voor de jeugdige vrijwilligers (zoektocht naar aanbieders 
van tenten, prijzen onderhandelen, op- en afbouw, 
inrichting van de tent, ...). Op hulp van de gemeente moet 
daarbij vooralsnog niet worden gerekend. N-VA Maldegem 
heeft het bij het rechte eind: het alternatief dat het 
schepencollege de jeugdbewegingen aanreikt is een doekje 
voor het bloeden!

Fuifsubsidies: een doekje voor het bloeden

Elke Bleyaert, N-VA-gemeenteraads-
lid: “Het Maldegemse jeugdvereni-
gingsleven verdient maximale onder-
steuning.”

‘Al onder de weg van Maldegem
Malle malle malle malle Maldegem ...’

Hof ter Ede: CD&V weet het even niet meer
Net voor de gemeenteraadsverkiezingen kondigden de CD&V-kopstukken trots het project “Hof ter Ede” aan.  Ondertus-
sen ging CD&V plat op de buik om de coalitie met Groen mogelijk te maken.  Het project in z’n huidige vorm komt er 
niet. De N-VA is verbaasd hoe snel CD&V de bocht genomen heeft en nu met evenveel vuur tegen is.

Eerste oranje-groene belastingsverhoging is een feit: 5 euro extra op rijbewijs
De coalitie heft 5 euro op de nieuwe rijbewijzen! De Maldegemnaar wordt niet alleen verplicht om de hoofdprijs van 20 
euro neer te tellen voor een nieuw Europees rijbewijs maar hij mag meteen 5 euro bijkomende ‘afgiftekosten’ ophoesten. 
Dat is het soort van ‘pestbelastingen’ waar de N-VA een serieuze afkeer van heeft. De N-VA vindt dat de gemeentelijke 
diensten perfect uitgerust zijn om de nieuwe, zeer dure rijbewijzen uit te reiken zonder 5 euro ‘belasting’ in rekening te 
brengen.



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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DENKEN.DURVEN.DOEN.

N-VA IS DE STILSTAND MEER DAN BEU

“Confederalisme is dé sleutel voor een beter beleid”

HET KAN ANDERS
De N-VA gelooft dat het anders kan. De N-VA wil
niet ‘splitsen om te splitsen’. Maar we moeten wel
dringend een nieuwe weg inslaan. 

Want op het Belgische niveau lukt het al lang niet meer. Het is tijd dat Vlamingen en Franstaligen zelf, 
op eigen kracht, hun toekomst uitstippelen. En dat ze samen bekijken wat ze nog samen willen doen.

WE MOETEN VOORUIT
Ben Weyts, ondervoorzitter van de N-VA: “De N-VA wil de sfeer van moedeloosheid doorbreken in de
Belgische politiek, de mentaliteit van ‘meer zit er niet in’. Na decennia van stilstand, móeten we vooruit. 
En we kúnnen vooruit als we onze eigen problemen aanpakken met onze eigen
oplossingen en onze eigen centen. Dát is waar confederalisme over gaat.”

De Vlamingen zijn het fatalisme van 
de regering-Di Rupo beu. 

Meer dan terecht.
Want u wil dat het vooruitgaat. 

U wil een beter beleid:
minder belastingen, de pensioenen hervormen, 

werken lonend maken, een betaalbare
gezondheidszorg, ondernemen stimuleren ...

Dat zijn de paden die we moeten 
bewandelen om te groeien! Maar helaas: 

dat zijn de paden die de federale 
regering blokkeert.

Ben Weyts: 
“Confederalisme 
is de enige weg die 
naar verandering leidt.”
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Ben Weyts
• N-VA-ondervoorzitter en

volksvertegenwoordiger
• 43 jaar, woont in Beersel
• studeerde politieke 

wetenschappen in Gent
• gehuwd met Marijke, 

papa van Floor en Gust
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